MTSC 
Mei’s Typhoons Swim Club (MTSC)
Long Course Meter Season (LCM) 2021
Mei’s email：meihanmtsc@gmail.com. Phone: 413-244-4063 

Mei’s Typhoons Swim Club (MTSC)，准备在2021年的春夏季继续训练 ，每周三次，每次两小时. 积极参加赛季期间组织的比赛 。新队员：入队要求必须会4种泳姿 . 需在网上填写入队报名表 ，同时填写会员申请表。

 Mei’s Typhoons Swim Club (MTSC) continues to practice spring/summer, 2021. Practice is 3 times a week，2 hours per practice. Swimmers try to participate in all USS swim meets that we attend. New swimmers must know 4 strokes. All online forms must be completed.

训练地点和时间, 以TU的月时间表为准 
Practice date and times will post on team web-group calendars, please check it often. 
Team website: http://meistyphoons.com/

Time: Tuesdays 6-8pm; Fridays 6-8, and Sundays 9-11am                  
Address: Fairbank Community Center Atkinson Pool: 40 Fairbank Road Sudbury, MA 01776

赛季season：2021 Spring/Summer Season: March 30-July 25, 2021 (17 weeks, no practice on 4th of July) 

Payment methods：please write your swimmers name (s) when you make a payment. 1) Make a check to: MTSC; 2) Venmo@meihan-MTSC; 3) Papal to: meihanmtsc@gmail.com; 4) Bank of America direct deposit: 413-244-4063 

注解：每人必须交一份“需交一个赛季费用”的合同 。就是说不管你什么时候任何原因自行停止训练，你都要交完整个赛季训练的费用 （除非搬家或受重伤）。这是保证整个队正常运转的前提条件, 因为我队跟游泳池签合同都是签整个季度的.

 Every family must sign the “Parental Consent Form” (pay the season fee in entirety with only exceptions for moving home or season ending injury). Our club signs a contract with the swimming pool to rent their lanes by season and we must pay in advance. This is the foundation way to keep our club running. Thank you for understanding. 

                

